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سکته راهبردی 
محمدعلــی وکیلی، نماینده اصلاح طلب مجلس دهم و مدیر مســئول روزنامه 
ابتکارگفت :اگر عارف و خاتمی هم در انتخابات ۱۴۰۰ می آمدند، ما شانس پیروزی 
نداشــتیم.جریان اصلاحات دچار یک ســکته راهبردی شده و بال راست و چپ 
آن آســیب دیده است.رئیسی با همان صداقت و مردمی بودن در جایگاه ریاست 
جمهوری ظاهر شده، اما در تشکیل کابینه بهتر می توانست عمل کند. امتیاز دولت 
کنونی این اســت که کابینه را از احزاب سیاســی نچیده است. مرحوم هاشمی در 

روزهای آخر عمرشان نسبت به آقای روحانی پشیمان بودند.

اخبار ویژه ...

دو فرزند متولد شود

برادر رئيس 

با لجبازي نمي توان 

بعيد است 

عنوان طلبگي 

برنامه اي ندارد

پيتزا نيست 

توافق ايران با روسيه 

سید نصیر حسینی امام جمعه یاسوج گفت : رشد جمعیت کشور به سمت صفر 
شــدن حرکت می کند و تنها راه حفظ جمعیت این اســت که از هر خانواده ای دو 
فرزند متولد شــود. در روایات وقتی زن باردار می شود مانند مجاهدی است که با 
شمشــیر خود در حال مجاهدت اســت. اگر خواهان حفظ اسلام و مکتب تشیع 
هستیم، باید فرزند آوری بیشتر شود و جمعیت افزایش یابد. مسئولان باید شرایط 

افزایش جمعیت را مهیا کنند.

محمدرضا خاتمي برادر رئیس دولت اصلاحات گفت: از محاکمه نترسیم، به شرطي 
که عادلانه و علني باشــد.وي در کلاب هاوس گفت: چه اشــکالي دارد، در یک 
محاکمه علني دادگاه برگزار شود و آقاي روحاني بتواند حرفهایش را بزند؟! این، 
اتفاق خوبي است؛ اگر همه کساني که مانند آقاي روحاني در مسئولیت بوده اند در 

دادگاه حضور یابند.
آقایان رئیسي و اژه اي روز اول تلفن ها را برداشتند و با اصلاح طلبان تماس گرفتند.
تمام اشخاصي که مي دانم نظراتشان را گفتند، اما به این نظرات بي توجهي مي شود.

جلسات آقاي خاتمي با حزب موتلفه در دوران راست جمهوري، بیشتر از جبهه 
مشارکت بود.براي آقاي رئیسي آرزوي موفقیت مي کنیم.

ظاهرا قانوني که آقاي جعفري دولت آبادي »شخصا« درباره محدودیت هاي آقاي 
خاتمي ابلاغ کردند هنوز باقي است.باید دوران کرونا تمام شود تا بدانیم محدودیت 

رفت و آمدها در مورد ایشان هنوز باقي است یا خیر؟!

نماینده مردم تبریز در مجلس در رابطه با سرنوشت قانون اقدام راهبردي مجلس 
پس از توافق میان تهران و آژانس بیان کرد: شوراي امنیت باید تصمیم نهایي و کلان 
را براساس مصلحت مملکت اخذ کند، با لجبازي با دنیا نمي توان مملکت اداره کرد 
وقتي در سطح کلان نظام به تفاهم برسند، نمایندگان هم از قانون خود کوتاه خواهند 
آمد.»مسعود پزشکیان«، در رابطه با "بیانیه ایران و آژانس بین المللي انرژي اتمي" 
گفت: حاکمیت براي کسب موفقیت باید مشکلات خود را با دنیا و کشورهاي منطقه 
حل کند، در غیر این صورت امکان رفع مشکلات وجود ندارد. متاسفانه مخالفت 
هایي که با دولت روحاني در مســئله مذاکرات و همکاري ایران و آژانس صورت 
گرفت یک رقابت سیاســي بود و مصلحت مملکت در آن نادیده گرفته شد. باید 

خیلي زودتر از این مشکلات کشور را حل مي کردیم. 

دبیرکل حزب اراده ملت تاکید کرد: جریان اصلاحات تا به شیوه درست خودش را 
در ترازوي نقد قرار ندهد، مشکل خواهد داشت و باید خودش را سروسامان دهد.

احمدحکیمي پور در پاسخ به این که با توجه این که دولت سیزدهم رسماً آغاز به 
کار کرده است، حال این مسئله مطرح مي شود جریان اصلاحات که همیشه منافع 
ملي برایش ارجحیت داشته چه کمکي مي تواند به دولت کند و آیا مي تواند طرف 
مشورت قرار گیرد، گفت: اصلاح طلبان کشورشان را دوست دارند و هر کمکي هم 
بتوانند براي حل مشکلات و معضلات موجود انجام خواهند داد. وی  خاطرنشان 
کرد: این دولت از یک جریان سیاسي خاصي مي آید و برنامه ها و اهدافي را براي اداره 
کشور اعلام کرده است. همچنین وعده هایي را در زمان رقابت هاي انتخاباتي مطرح 
کرد که امروز همگان به هر حال دوست دارند این وعده هاي اعلام شده عملي شود 
و ما هم در جریان اصلاحات بجد دوست داریم که چنین اتفاقي رخ دهد، اما این که 

از اصلاح طلبان کمک بخواهند بعید میدانم.

رئیس جمهور در جمع دانشجویان و اساتید دانشگاه ملي تاجیکستان  حضور یافت. 
ابراهیم رئیسي در جمع دانشجویان و اساتید دانشگاه ملي تاجیکستان اظهار کرد: 
منطقه ما مهد علم، فرهنگ و تمدن است. هر تحولي که متکي بر دانش نباشد اعمال 
سلیقه محسوب شده و ماندگار نیست.او همچنین گفت: شاهد هجوم گسترده غرب 
به حقوق انسان ها و هویت فرهنگي جوامع دیگر هستیم. دانشگاه مرکز رصد فرهنگ 
و هویت جامعه و مقابله با هجوم به این فرهنگ و هویت است.وي ادامه داد: باید 
روابط دانشگاه هاي ایران و تاجیکستان بیش از پیش تقویت شود.رئیسي گفت: از 

اعطاي دکتراي افتخار تشکر مي کنم اما عنوان طلبگي را ترجیح مي دهم.

نماینده آمریکا در ســازمان ملل متحد  گفت:  وزیر امور خارجه آمریکا برنامه اي 
براي دیدار با همتاي ایراني خود در نیویورک ندارد.»لیندا توماس-گرینفیلد« گفت 
»آنتوني بلینکــن«، وزیر امور خارجه آمریکا برنامه اي براي دیدار با همتاي ایراني 
خود در نشست هفته آینده سران دنیا در سازمان ملل متحد در نیویورک ندارد.لیندا 
توماس گرینفیلد در جمع خبرنگاران گفت: »ما در وین با ایراني ها در تعامل بوده ایم 
و این رایزني ها ادامه خواهند یافت. هیچ برنامه مستقیمي براي برگزاري دیدارهاي 
دوجانبه حین حضور آنها در اینجا طراحي نکرده ایم، ولي این به معناي آن نیست که 
ارزشي براي رایزني با ایراني ها قائل نیستیم چون مي خواهیم در موضوعات مرتبط 

با برجام رو به جلو حرکت کنیم.«

حسام الدین آشنا مشاور سابق روحاني در توئیتر نوشت:  واکسن پیتزا نیست که بتوان 
آن را تلفني سفارش داد. شانگهاي یک شهر نیست که بتوان یک شبه به آن سفر کرد؛ 
یک پیمان دسته جمعي است که پذیرش در آن نیاز به دو شرط عدم تحریم بین المللي 
و اجماع اعضا دارد. تلاش هشت ساله موفق براي رفع موانع عضویت در این پیمان 

نشان هر چه باشد نشان غرب گرایي نیست.

وزیر امور خارجه کشورمان از توافق با روسیه براي صدور بیانیه مشترک در مورد 
وضعیت افغانستان خبر داد.حسین امیرعبداللهیان در صفحه شخصي خود در توئیتر 
از حمایت هاي »ولادیمیر پوتین« رئیس جمهور روســیه تشکر کرد و نوشت: در 
حاشیه نشست سران سازمان همکاري شانگهاي، با لاوروف وزیر خارجه روسیه 
گفتگو و از حمایت پوتین و او براي عضویت دائم جمهوري اســلامي ایران نزد 
سازمان همکاري شانگهاي تشکر و در مورد بیانیه صادره پیرامون وضعیت افغانستان 

توافق کردیم.

با اعلام موافقت 8 کشور عضو شانگهای؛

ایران نهمین کشور عضو اصلی سازمان همکاری 
شانگهای شد

به گزارش پایگاه اطلاع رسانی ریاست جمهوری، بر این 
اساس فرآیند فنی تبدیل عضویت ایران به عنوان یکی از 
اعضای اصلی سازمان آغاز شده و کشورمان از این پس به 
عنوان عضو اصلی این سازمان مهم منطقه ای با کشورهای 

عضو همکاری و تعامل خواهد داشت.
جمهوری اســلامی ایران تا کنون به عنوان عضو ناظر در 
ســازمان همکاری شانگهای حضور داشت و در بیست 
ویکمین اجلاس ســران سازمان همکاری شانگهای به 

عضویت کامل این سازمان درآمد.
ابراهیم رییســی رییس جمهوری اســلامی ایران نیز  در 
جریان سخنرانی در این سازمان ضمن تشکر از اعضای 
سازمان همکاری شانگهای برای عضویت دائمی ایران در 
این ســازمان تصریح کرد: امیدوارم سازمان شانگهای در 
ادامه مســیر بالنده خود را که موفق شــده در مدت کوتاه 
جایگاه منطقه ای و بین المللی ممتازی را کسب کند، تداوم 

بخشد. 
نارندرا مودی نخســت وزیر هند نیز در جریان سخنرانی 
مجازی خود در بیســت ویکمین اجلاس سران سازمان 
همکاری شانگهای که در شهر دوشنبه پایتخت تاجیکستان 
برگزارشد ، عضویت ایران در سازمان همکاری شانگهای 

را تبریک گفت.
وزیر امور خارجه کشــورمان نیز در توئیتی تصریح کرد: 
عضویت راهبردی جمهوری اســلامی ایران در سازمان 
همکاری شانگهای تاثیر مهمی بر روند همکاری های همه 

جانبه ایران در راستای سیاست همسایگی و آسیا محور 
دارد.

حسین امیرعبداللهیان در حساب کاربری خود در توییتر 
نوشــت: با کمال خرســندی اکنون سند عضویت دائم 
جمهوری اســلامی ایران در سازمان همکاری شانگهای 
در شهر دوشنبه با حضور رییس جمهوری به تایید سران 

رسید.
وی افزود: این عضویــت راهبردی تاثیر مهمی بر روند 
همکاری های همه جانبه ایران در راســتای سیاســت 

همسایگی و آسیا محور دارد.
بیست ویکمین اجلاس سران سازمان همکاری شانگهای 
با حضور ســران ۱۲ کشــور در شــهر دوشنبه پایتحت 

تاجیکستان برگزارشد.
در این اجلاس ســران ایران، تاجیکســتان، قرقیزستان، 
قزاقســتان، بلاروس، پاکستان، ترکمنستان و ازبکستان 
حضور دارند و روســای جمهوری روسیه، چین، هند و 
مغولســتان نیز به صورت آنلاین در این نشست شرکت 

کردند..

    سرویس سیاسی -  در پایان بیست و یکمین نشست سران سازمان شانگهای که در دوشنبه پایتخت تاجیکستان برگزار شد، سران 
هشت کشور عضو اصلی سازمان، نظر موافق خود را با تبدیل عضویت جمهوری اسلامی ایران از عضو ناظر به عضو اصلی اعلام و اسناد 

مربوط به آن را امضا کردند

اقتصـاد کیـش
سازمانآگهیها

44424999

سرویس سیاسی- رییس مجلس شورای اسلامی گفت: اولویت مهم و اساسی 
مجلس شــورای اسلامی رفع مشکلات مردم و رسیدگی به محرومان با عزم 

جهادی و تصویب قوانین کاربردی است.
محمد باقر قالیباف در یادواره شهدای هشت سال دفاع مقدس شهر سرخرود 
افزود: اولویت ما در مجلس شورای اسلامی رسیدگی به محرومان است و قبل 

از هرکاری باید به نیازمندان جامعه رسیدگی کنیم.
وی خاطر نشان کرد: با تمام توطئه هایی که علیه کشور ایران در سال های گذشته 
چیده شــده بود،  ملت ما با صلابت و مقاوم در برابر یاوه گویی های دشــمنان 

ایستادگی کرد و می کند.
رییس مجلس شــورای اسلامی گفت: تحریم و فشارهای اقتصادی دشمنان 
با ایستادگی مردم ما بی اثر شد و ایران توانست در این جنگ اقتصادی نابرابر 

قدرت های جهانی را به چالش بکشد.
وی با بیان اینکه در حوزه اداره کشــور عقب افتادگی هایی وجود دارد، افزود: 
برای توســعه ایران اســلامی باید بورکراســی اداری را از ســر راه نخبگان و 

متخصصان جامعه برداریم.
قالیباف گفت: کارنامه مسوولان در رسیدگی به مشکلات مردم خوب نیست 
و این کارهایی که در سال های گذشته انجام شد در شان و زیبنده ملت ما نبود.

وی ادامه داد:  امروز مشکلات ما از نداشتن و از کمبود مادی نیست بلکه اشکال 
اساسی ما نداشتن مدیر شجاع، تصمیم گیر و با درایت در برخی ادارات است و 
بسیاری از مشکلات جامعه از ضعف مدیریتی و ناکارمدی سرچشمه می گیرد.

رئیس مجلس شــورای اســلامی با بیان اینکه باید به باور های ناب اسلامی و 
اندیشــه رهبری و امام راحل برای پیشــبرد کشور توجه داشته باشیم، گفت: 
باید مدیران برای رفع مشکلات مردم بکوشند. ما متعهد هستیم که در مجلس 
شورای اسلامی زبان مردم باشیم و از حق آحاد جامعه در عرصه های مختلف 

دفاع کنیم.
وی افزود: باید نظام بورکراسی ناکارآمد در ادارات ما برچیده شود و ضعف ها 

را از بین ببریم تا اشتغال و کار آفرینی در جامعه پا گیرد.
وی تصریح کاو ادامه داد: هر ســه قوه برای پیشبرد کشور هماهنگ و هم فکر 
هستند اما هماهنگی ها باید منجر به هم افزایی شود تا تاثیر این همدلی ها را در 

رفع مشکلات مردم ببینیم.
قالیباف گفت: هماهنگی سران قوا اگر به رفع مشکلات کشور منجر نشود به 
درد نمی خورد و باید موانع را از سر راه مردم برای توسعه کشور برداریم. وی 
فزود : تا اقتصاد ما دولتی باشد رانت و فساد در کشور جولان خواهد داد و باید 

مردم میدان دار توسعه کشور باشند.
رییس مجلس شــورای اسلامی خاطر نشان کرد: خود تحریمی ها در کشور 
از تحریم خارجی بیشــتر بوده و امان مردم را بریده اســت و باید برای رفع این 

چالش همواره بکوشیم.
وی افزود : درصد قابل توجهی از جمعیت ۱۵ تا ۳۰ سال کشور بیکار اما دارای 
مدرک تحصیلی هســتند که باید موانع را برداریم و برای اشــتغال این قشر از 

جامعه بکوشیم.
رییس مجلس شورای اسلامی گفت : در بحث تولید مسکن مجلس در تلاش 
اســت و با حذف موانع می خواهیم مردم میدان دار ساخت مسکن در کشور 

شوند.
وی افزود : برای بالا رفتن ارزش پولی ایران باید تلاش کنیم و اولویت نمایندگان 

مجلس شورای اسلامی حل مشکلات کلان در کشور باشد.
او ادامه داد: بحث استان های حاشیه دریای خزر بسیار زیاد است اما مشکلات 
مردم این مناطق به صورت کلی و به دور از تفکرات جزیره ای حل می شود و 
در موضوع استفاده از ظرفیت های دریای خزر مسوولان سه استان شمالی با 

برنامه مطالبات خود را مطرح کنند.
قالیباف با بیان اینکه تولید زباله چالش اساسی در مازندران است، گفت: روزانه 
هشت هزار تن و در ماه آخر سال ۱۲ هزار تن در روز زباله در مازندران تولید 
می شود که باید برای رفع چالش های زیست محیطی ناشی از تولید زباله در 

این استان بیشتر کار شود.
وی افزود: در مجلس شــورای اســلامی ناترازی در اموال و انفعال عمومی را 
کنتــرل می کنیم و در بخش های مختلف اقتصادی، یارانه ای که به مردم داده 
می شــود عادلانه نیست و در هرکاری که انجام می دهیم باید پیوست عدالت 

اجتماعی را مدنظر قرار دهیم.
رییس مجلس شورای اسلامی گفت: حمایت از محرومان و مستضعفان و کار 
آفرینان و تولیدکنندگان را وظیفه خود می دانیم و برای توســعه صادرات در 

کشور باید بیشتر تلاش کنیم.
وی در بخش دیگر از ســخنرانی افزود: تمام امنیت کشــور را مدیون خوش 
شهدا هستیم و به ایران اسلامی و وجود جانبازان و ایثارگران و شهیدان افتخار 

می کنیم.
رییس مجلس شــورای اسلامی ادامه داد: گذشته خود را چراغ راه آینده خود 
قرار دهیم و شهدای گرانقدر هشت سال دفاع مقدس مسیر و راه را برای عزت 

ایران اسلامی مشخص کردند.
قالیباف گفت : در ســال های اول انقلاب و هشــت سال دفاع مقدس شرایط 
بدتر از شرایط کنونی داشتیم اما با افتخار آن شرایط را پشت سر گذاشتیم و در 
آن مقطع حتی یک سلاح گرم برای جنگ با دشمن بعثی نداشتیم و با حداقل 

امکانات در عملیات ها شرکت می کردیم.
وی با بیان اینکه، با وجود مشکلات زیرساختی در زمان جنگ، در بخش دیگر 
بعضی ها مانند بنی صدر در کشور فعالیت داشتند و با مدیریت غلط کشور را 
در مسیر سراشیبی قرار می دادند اما جوانان امت و امام امت مشکلات را کنار 

زدند و پیروزی ها در جنگ آغاز شد.  
قالیباف تصریح کرد: مردمی که با دســتگاه های صنعتی خود در و پنجره می 
ساختند برای دفاع از میهن خمپاره ساختند و دانشمندان ما میدان داری ساخت 
سلاح را برعهده گرفتند و رفته رفته ایران اسلامی با مدیریت امام امت و با تفکر 

اسلامی در مسیر درست قرار گرفت.  
رییس مجلس شــورای اسلامی افزود: اگر امروز بدون شک جزو پنج قدرت 
دنیا در بعُد مسائل نظامی هستیم به برکت این مردم و جوانان است و این اقتدار 
نشان می دهد که اگر یک ملت با اعتقاد به باورها و رهبری مقتدر کنار یگدیکر 

حضور یابند خدای بزرگ پیروزی آنان را تضمین می کند.
وی گفت: تمام بورکراسی های بی ربط در دوران جنگ از مسیر راه برداشته شد 
و با روش های نوین و اسلامی آموزش های دفاع از میهن به سربازان و بسیجیان 

داده شد و توانستیم با دستان خالی با اقتدار از کیان ایران اسلامی دفاع کردیم.
قالیباف با اشاره به اینکه، شهدا برای دفاع از ایران اسلامی انگیزه و دلیل داشتند، 
ادامه داد: رشادت جوانان ما تنها مختص به هشت سال دفاع مقدس نبود بلکه 
فرزندان برومند ایران عزیزمان به عنوان مدافعان حرم برای عزت و سرافرازی 

اسلام جان می دهند.  

قالیباف رییس مجلس: 

اولویت مهم مجلس رفع مشکلات 
مردم و رسیدگی به محرومان است

وزیر کشور:

اقتصاد باید مردم محور شود

سرویس سیاسی - وزیــر کشور گفت: 
مــا در دولت به دنبال اقتصاد مردم محور 
هســتیم و باید مردم به میــدان بیایند و 

تولیدکننده باشند.
احمد وحیدی در نشست با فرمانداران 
سیستان و بلوچستان اظهارداشت: مردم 
مهمترین سرمایه های کشور هستند و باید 
در تولید و رونق اقتصادی کشــور نقش 

آفرین باشند.
وی بیان کرد: اقتصاد مردم محور براحتی 
می تواند بســیاری از مشکلات کشور را 
حل کند و باید مسوولان به دنبال تحقق 

این هدف باشند.
وزیر کشور گفت: یکی از مسائلی که ما در 
وزارت کشور به دنبال آن هستیم واکاوی 
تجربیات است و این ها بزرگترین سرمایه 
دانشی ما برای طراحی الگوی پیشرفت 

در استانهاست.
وی افزود: برنامه های پیشرفت استان ها 
باید بر اساس یک الگو نوشته شود و این 
الگو براساس شناخت دقیق مسائل باید 

باشد تا به نتیجه مدنظر دست یافت.
وحیدی اظهارداشــت: تمام مســائل، 
مشــکلات و توانمندی های یک استان 
باید در یک سند تهیه و مسائل هر منطقه 
اولویت بندی شــود تا هر استاندار و یا 
فرمانداری که عزل و نصب می شود بداند 
که چه چیزی را تحویل داده و چه چیزی 

را تحویل گرفته است.
وی بیان کرد: هدفمند حرکت کردن در 
تمام مسائل بسیار مهم است و اینها باید 
بر مبنای دقیقی اســتوار باشد که بتوان به 

هدف مورد نظر دست یافت.
وزیر کشــور گفت: کارها و هزینه های 

بسیاری در استان ها انجام شده اما برخی از 
این کارها یا وسط کار رها شده و یا به نتیجه 
مورد نظر دست نیافتیم که این موارد باید 
اصلاح شود و این تنها با داشتن یک سند 
و شناخت دقیق از مسائل ممکن می شود.
وی تاکید کرد: سیستان و بلوچستان با دارا 
بودن ظرفیت های تجاری، ترانزیت، دریا، 
میوه های گرمسیری، بازارچه های مرزی 
و ظرفیت های کشاوری می تواند بسیاری 

از نیازهای کشور را تامین کند.
وحیــدی اظهارداشــت: سیســتان و 
بلوچســتان می تواند بــا واردات گاو و 
پرواربندی آنها علاوه بر ایجاد اشــتغال 
و درآمدزایی برای مردم این اســتان نیاز 

گوشت کشور را نیز تامین کند.
وی ادامه داد: در گذشــته چندین واحد 
کشتارگاه در سیستان و بلوچستان بدین 
منظور ایجاد شــد که یا تعطیل و یا نیمه 
فعال هستند و باید دوباره به چرخه تولید 

بازگردند.
وزیر کشــور گفت: همچنین سیستان و 
بلوچستان ظرفیت بســیار خوبی برای 
تامین نهاده های دامی کشور دارد که باید 

از این ظرفیت به خوبی استفاده کرد.
وی با بیان اینکه سالانه حدود یک میلیارد 

دلار علوفه وارد کشــور می شود افزود: 
سیستان و بلوچستان ظرفیت بسیار خوبی 
برای تولید و تامین علوفه کشور دارد که 

باید مورد توجه مسوولان باشد.
وحیــدی تصریح کــرد: سیســتان و 
بلوچستان ظرفیت های بسیار خوبی در 
زمینه کشــت داروهای گیاهی دارد که 
می تواند خلق پول و به درآمدزایی مردم 

این استان کمک کند.
وی بیان کرد: ظرفیت های معدنی خوبی 
در سیســتان و بلوچستان وجود دارد که 
باید موادمعدنی در خود کشور فرآوری تا 

ارزش افزوده آن چندین برابر شود.
وزیر کشور گفت: برنامه توسعه سیستان 
و بلوچستان به استاندار این استان ابلاغ 
خواهد شــد و استاندار باید این برنامه را 
با فرمانداران و بخشدران بررسی و اجرا 
کنند. وی افزود: اســتان ها خودشان باید 
تولید ثروت کنند و به مرکز کشور چشم 
نداشته باشند در غیر این صورت نمی توان 

به اهداف مدنظر رسید.
وحیدی تصریــح کرد: خلاقیت، ابتکار 
و پیدا کــردن راه های ثروت آفرینی باید 
مدنظر مسوولانی اســتانی در استان ها 

باشد.

عضو کمیسیون عمران مجلس:

دولت در ساخت مسکن تسهیل گر بخش خصوصی باشد

سرویس سیاســی - عضو کمیسیون 
عمران مجلس گفت: براســاس قانون 
جهــش تولید و تامین مســکن دولت 
مسکن نمی سازد بلکه با تامین زمین و 
مصالح ساختمانی، از بخش خصوصی 
حمایت می کند و پیمانکاران این حوزه با 

قیمت مشارکتی مسکن می سازند.
»احمد محرم زاده« با اشــاره به تصویب 

طرح جهش تولید و تامین مســکن در 
مجلس شــورای اســلامی و تاییدآن از 
سوی شورای نگهبان گفت: این طرح در 
کمیسیون عمران برای رفع کمبود مسکن 
تدوین شده و بویژه برای جوانانی که فاقد 
مسکن بوده و در شُرف ازدواج هستند، 

تسهیلات ویژه ای در نظر گرفته است.
عضو کمیسیون عمران مجلس شورای 

اسلامی اضافه کرد: با برنامه ریزی های 
انجام شــده کمیسیون عمران با وزارت 
راه و شهر ســازی، زمین های متعلق به 
این وزراتخانه در اختیار بخش مسکن 
قرار می گیرد. وزیر راه و معاونینش هم 
وعده دادند که تســریع این پروسه را در 

اولویت کاری خود قرار دهند.
نماینده مــردم اهر و هریس در مجلس 
شــورای اســلامی  با بیان اینکه دولت 
مسکن نمی ســازد بلکه تسهیل گری 
می کنــد، گفت: دولت بــا فراهم کردن 
زمین و تامین مصالح ساختمانی از بخش 
خصوصی  در ساخت مسکن  حمایت 
می کند و پیمانکاران با قیمت مشارکتی 

مسکن می سازند.
به گفته عضو کمیسیون عمران مجلس، 
تمام نهادها و ارگان های خدمات رسان 
دولتی مکلف هســتند زیرساخت های 
لازم  برای تولید مســکن را برای بخش 

خصوصی فراهم کنند.

محرم زاده یادآورشــد: در این مصوبه 
بــرای افراد و مســئولینی که در اجرای 
این قانــون همراهی نکنند و زمین های 
دولتی و مازاد وزارتخانه ها را ظرف سه 
ماه برنگردانند »جرم انگاری« پیش بینی 

شده است.
وی با بیان اینکه در این طرح قرار است 
سالانه یک میلیون مسکن ساخته شود، 
گفت: با هماهنگی نهادهای دولتی این 
مقدار از مســکن بــرای جبران کمبود 
مسکن ساخته می شود و کسانی که وام 
مســکن  دریافت نکرده اند در اولویت 

دریافت تسهیلات هستند.
وی افزود: در این مصوبه صندوق ویژه ای 
در بانک مسکن پیش بینی شده که  وزیر 
راه و شهرسازی رییس آن صندوق است 
و از پنــج محل از جمله اخذ مالیات بر 
خانه های خالی، این صندوق شارژ می 
شود و تسهیلاتی با سود کم به افراد فاقد 

مسکن پرداخت می کند.

بیانیه ۱۵۲ نفر از نمایندگان در حمایت از تولیدات داخلی لوازم خانگی
ســرویس سیاسی -  ۱۵۲ نفر از نمایندگان بیانیه ای در 
حمایت از تولیدات داخلی در حوزه لوازم خانگی صادر 

کردند.
سیدمحســن دهنوی در نشست علنی مجلس شورای 
اسلامی، بیانیه ۱۵۲ نفر از نمایندگان را  به مناسبت قیام 
۱۷ شهریور  قرائت کرد:با سلام بر روح پرفتوح شهیدان 
و آنــان کــه جان و مال خود را برای آبروی کشــور و 
نظام به میدان آوردند. امروز مصادف اســت با قیام ۱۷ 
شهریور که مردم با فدای جان خود و عزیزانشان دست 
استعمار و استعمارگران را از این کشور کوتاه کردند. اما 

دوستان و همکاران محترم؛ استعمارگران در این سال 
ها بیکار ننشسته اند بلکه استعمار نو در کالبدی زیبا و 
عوام فریبانه بار دیگر در تلاش اســت تا جای استعمار 

قدیم را پر کند.
در این بیانیه آمده است:امروز شاهد آن هستیم که صنعت 
لوازم خانگی کشور که مقام معظم رهبری در نوروز ۱۴۰۰ 
از جهش و پیشرفت آن تمجید فرمودند تحت آماج نقشه 
های دشمن درونی و بیرونی قرار گرفته است حال که این 
صنعت در اوج تحریم و فشار توانست شکوه مقاومت و 
ایستادگی را رقم بزند. امروز از مجلس انقلابی و دولت 

مردمی این انتظار می رود که اجازه ندهند مافیای واردات 
لــوازم خانگی به خصوص دو برنــد  کره ای بار دگر با 
طوفان واردات بی رویه که مقام معظم رهبری صراحتا آن 
را حرام اعلام نموده اند، روح ناامیدی را به صنعتگرانی 
تزریق نماید که می توانستند با ورود به بازارهای نامولد 
اقتصادی سرمایه خود را بدون دردسر صدها برابر کنند 
اما با درک شــرایط کشور جان و مال خود را در شرایط 
بحران کرونــا و تحریم پای کار تولید آوردند تا بتوانند 
کمی از فشار تحریم بکاهند. ما نمایندگان مجلس انقلابی 

هوادار ساخت ایرانیم.


